
Uittreksel concept-verslag commissie Ruimte 12 februari 2024 over de eerste  
Begrotingswijziging 2024 t.b.v. PS 4 maart 2024  
 
5 A-agenda Algemeen 
5.a Financiën: Eerste begrotingswijziging 2024 
Toelichting: 
In de provinciale begroting wijzen Provinciale Staten toe voor welke doelen de provincie haar 
beschikbare middelen inzet. Deze eerste begrotingswijziging omvat een bijstelling van de begroting 
2024. 
 
Behandelvoorstel: 
Adviseren over de voordracht aan Provinciale Staten. De voordracht zal worden geagendeerd voor 
de Provinciale Staten-vergadering van 4 maart 2024. In de commissie Ruimte worden die 
onderdelen besproken die relevant zijn voor deze commissie. Onderdeel van deze 
begrotingswijziging is een aantal kredietaanvragen vanuit de actualisatie van het integraal 
meerjarenprogramma infrastructuur (iMPI); De commissie Bestuur adviseert over de 
begrotingswijziging vanuit de financiën algemeen. 
 
De heer Bonekamp (Volt) merkt op dat een groot deel van de overheveling van de twaalf miljoen 
euro uit de reserves van het coalitieakkoord naar het PPLG gaat. Echter, er staat ook vermeld dat 
ongeveer zeshonderdduizend euro van dit bedrag bestemd is voor de regiodeal Waddeneilanden 
met betrekking tot wonen. Dit staat in schril contrast met de gereserveerde tachtig miljoen euro 
voor woningbouw gedurende deze coalitieperiode. Wanneer kan het voorstel van Gedeputeerde 
Staten verwacht worden over hoe dit geld zal worden besteed om de woningbouw te versnellen? 
Volt vraagt of de gedeputeerde al weet waar het geld van de reserveringen voor het fietsbeleid aan 
besteed wordt.  
De heer Vonk (PvdA) sluit zich aan bij de vragen van de heer Bonekamp.  
De heer Stulemeijer (50PLUS) vraagt zich af wie precies worden bedoeld met de ‘specifieke 
doelgroepen’ waarvoor bij het perspectief mobiliteit negenhonderdduizend euro is gereserveerd om 
verkeersveilig gedrag te bevorderen. Daarnaast wil hij weten of het pilotproject voor gratis vervoer 
voor kinderen een eenmalig project is of dat het structureel wordt ingevoerd. 
 
Gedeputeerde Olthof geeft aan dat het lastig is om precies aan te geven wanneer de doorfietsroutes 
gerealiseerd zullen worden omdat dit zowel afhankelijk is van de provincie als van lokale 
grondgebieden. Het belangrijkste is dat verkeersveiligheidsmaatregelen zo snel mogelijk worden 
toegepast, waarbij aandacht is voor specifieke doelgroepen zoals ouderen en scholieren. Het 
pilotproject gratis OV voor kinderen gaat over deze concessieperiode. Er wordt gekeken of dit 
structureel kan worden meegenomen in de volgende concessieperiode.  
 
Gedeputeerde Beemsterboer bevestigt dat hoewel het toegekende bedrag wellicht veel lijkt, er nog 
meer nodig is voor woningbouw. De provincie wil de middelen inzetten voor projecten die hulp 
nodig hebben zoals infrastructuurprojecten, bijvoorbeeld OV-knooppunten. Er wordt gezocht naar 
subsidie-instrumenten om meer betaalbare woningen te realiseren die anders niet gerealiseerd 
hadden kunnen worden.  



De heer Kes (SP) vraagt of er duidelijke regels komen over wat wel en niet onder deze middelen valt 
en of er zorgen zijn dat verschillende partijen hiervan willen profiteren.  
Gedeputeerde Beemsterboer antwoordt dat er zeker heldere inzage zal zijn in de uitgaven en dat hij 
nog op zoek is naar duidelijke kaders. Zodra dit duidelijk is zal dit voorgelegd worden aan de 
commissie.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel kan worden doorgestuurd naar Provinciale Staten en dat 
daar zal worden bepaald of het als discussiestuk of hamerstuk zal worden behandeld. 
 
 

 


